
Rondvraag BEM 6 maart 2024: 
Er ontbreken al een lange �jd voldoende toileten bij de Maarsseveense Plassen. De SP-
frac�e van S�chtse Vecht hee� geprobeerd hier verandering in te brengen met tot nu toe 
nog weinig resultaat. Dit ondanks dat er blijkbaar mogelijkheden zijn voor subsidieaanvragen 
voor het plaatsen van toileten. Wethouder van Vliet van de raad S�chtse Vecht hee� in de 
raadsvergadering van 19 december 2023 gezegd dat zij contact met de provincie hee� gehad 
over mogelijkheden voor het plaatsen van toileten bij de Maarsseveense Plassen. Verder 
wou de wethouder geen details hierover vrijgeven. De SP-frac�e hee� hier wat vragen over.  
- Is het college op de hoogte van de situa�e van het ontbreken van de toileten in delen van 
de Maarsseveense Plassen? 
- Is het college met ons eens dat het gewenst is dat er genoeg toegankelijke 
toiletvoorzieningen beschikbaar zijn bij de Maarsseveense Plassen? 
- Zijn er gesprekken geweest tussen de wethouder van Vliet en de provincie?  

- Zo ja, wat waren de uitkomsten van deze gesprekken?  
- Zo niet, is de wethouder van Vliet überhaupt in contact geweest met de provincie 
hierover? 

- Is het college van plan om de S�chtse Groenlanden aan te moedigen om de nodige 
toegankelijke toiletvoorzieningen zo snel mogelijk te realiseren bij de Maarsseveense 
Plassen?  
 - Zo ja, hoe gaat het college dat doen? 

- Zo nee, wie is er nu eigenlijk aan zet om deze wens stappen verder te brengen? 
 
 


